

《脊髓空洞症大辞典》项目倡议书

大家好：

网站 www.sm-cm.com 以脊髓空洞症（Syringomyelia SM）和下疝畸形（Chiari Malformation CM）的名称缩写组合而成。

这一最简捷的缩写组合而成的网址，最早于 2001 年在北京注册建成。20 多年来一直致力于收集和展示脊髓空洞下疝畸形等相关疾病的知识文献和研究成果，包括临床治疗资讯和相关组织机构以及新闻活动介绍。

20 多年来历经 4 次升级改版，目前网站主要成立了以脊髓空洞大词典（Syringomyelia Dictionary）为主要内容的结构计划，汇同联络国际国内专家、病友和家属等志同道合之有识之士，共同提供分享更多更好的真实全面实用的专病成果和资讯。

脊髓空洞症大辞典（Syringomyelia Dictionary）项目主要由国际专家组（International Experts Group）提供学术顾问支持。除了分享展示他们的研究成果、视频和图片之外，还将不定期对《脊髓空洞症大辞典》的内容发布评价和推荐指导。

我们希望专家、病友和家属以及研究人员，通过网站邮箱（sm-cm@163.com）联系我们，并提供有实用指导价值的文献及临床成果，为当前因混杂繁多的讯息而困扰的人们提供有益的帮助和支持。

网站 www.sm-cm.com 及脊髓空洞症大辞典项目均是非盈利性质的公益项目建设。因此希望能接收到社会各届人士和机构提供的捐款捐赠，做好服务及可持续发展。

如果大家向《脊髓空洞症大辞典》（Syringomyelia Dictionary）项目推荐文献、成果、人物、视频、图片等资讯，以及发起捐款捐赠事宜，请通过邮箱（sm-cm@163.com）联系我们。

谢谢大家！

Syringomyelia Dictionary Initiative (SDI)

To you all,

The website www.sm-cm.com is a combination of the acronyms for Syringomyelia SM and Chiari Malformation CM.

This most concise combination of two abbreviations was registered as a website in Beijing, 2001. For more than 20 years, our team has been dedicated to collecting and presenting the literature and research results on the diseases related to syringomyelia and Chiari malformations. We also share information on clinical treatment, news, and activities of related organizations on the website.

After four times upgrading in the past two decades, the structure of the website has been optimized with Syringomyelia Dictionary as a core content. It connects international and domestic experts, patients, family members, and other like-minded people to share more comprehensive and practical results and information on special diseases.

The Syringomyelia Dictionary program is primarily supported by the academic consultants from International Experts Group. In addition to sharing and presenting their findings, videos, and pictures, they will also publish comments and recommendations on the Syringomyelia Dictionary on an occasional basis.

We hope that experts, patients, family members, and researchers will contact us via our email (sm-cm@163.com) and provide useful and instructive literature and clinical findings.

Both the website www.sm-cm.com and the program are non-profit. Therefore, this Initiative hereby appeals to the society, institutions, and individuals for donations in good faith.

If anyone is interested in the Syringomyelia Dictionary program, or would like to consult and donate, please contact us at sm-cm@163.com.

Thank you!

刘勇
Liu Yong
2022.12

刘勇
Liu Yongli
2022.12